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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 30. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
55 alm. del, stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 55:

”Kan ministeren ud fra det nuværende marked for danske halmproducenter angive, 
hvor stort et økonomisk udbytte de fem største danske halmleverandører forventes få 
som konsekvens af en udbudsmodel, der sikrer større anvendelse af halm i energi-
produktionen?”

Svar:

Da der som nævnt i mit svar på spørgsmål 54 er tale om kommercielt fortrolige op-
lysninger, har jeg ikke kendskab til, hvor stort et økonomisk udbytte de fem største 
danske halmleverandører har i dag, og kan derfor heller ikke angive, hvad konse-
kvensen af en udbudsmodel vil være. 

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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